



Citi 附屬卡之特選客戶限時獎賞優惠之條款及細則：

1. 除特別註明外，推廣期由2023年11月22日至2023年12月15日，包括首尾兩日（「推廣期」）。
2. 此推廣限於現時持有花旗銀行（香港）有限公司（「花旗銀行」）之Citi Prestige信用卡或Citi PremierMiles信用卡基本卡並收到手機推送通知/短訊邀請之特選客戶。客戶（「合資格申請人」）須於推廣期內透過Citi Mobile App®填妥及遞交申請表並上載所需文件，並於2023年12月31日或之前成功獲花旗銀行發出審批並發行之Citi Prestige信用卡、Citi PremierMiles信用卡、Citi Cash Back 信用卡、Citi Rewards萬事達信用卡、Citi The Club 信用卡或Citi八達通白金卡（Citi HKTVmall 信用卡、Citi Rewards 銀聯信用卡、Citi Cash Back學生信用卡、Citi Rewards學生信用卡和Citi 八達通白金學生信用卡除外）（「指定信用卡」）附屬卡。若合資格申請人未透過 Citi Mobile App® 申請指定信用卡附屬卡，則合資格申請人無權獲得本推廣活動的任何優惠。
3. 每位合資格申請人只可享有一份獎賞（「獎賞」）。
4. 合資格申請人須達到以下相關獎賞條件方可享有獎賞：

信用卡類別	獎賞	獎賞條件
Citi Prestige信用卡、Citi PremierMiles信用卡、Citi Cash Back 信用卡、Citi Rewards萬事達信用卡、Citi The Club 信用卡或Citi八達通白金卡	HK\$300現金回贈	於2023年12月31日或之前成功申請指定信用卡附屬卡

5. 花旗銀行會在特定情況下要求客戶補交指定文件以完成申請。
6. 獎賞之換領詳情
 - HK\$300現金回贈：只適用於首1,000名成功完成獎賞條件之合資格申請人。獎賞數量有限，先到先得。花旗銀行將會在合資格申請人達到條款4之獎賞條件的月份後的兩個曆月內，誌賬HK\$300現金回贈至合資格申請人的信用卡基本卡賬戶內。
7. 於獲取獎賞期內，合資格申請人之信用卡基本卡賬戶及指定信用卡附屬卡賬戶必須為有效及信用狀況良好方可享獎賞。
8. 如發現不被認可之交易或任何與換領獎賞之欺詐或濫用之情況，花旗銀行保留權利從合資格申請人之銀行賬戶內扣除已送出之獎賞之面值，而毋須事先通知。
9. 優惠並不適用於所有花旗銀行、花旗銀行N.A或其子公司之員工。
10. 所有獎賞並不適用於美國人士。
11. 此文件中提及的獎賞並不適用於居住於歐盟、歐洲經濟區居民、瑞士、根西、澤西、摩納哥、聖馬連奴、梵蒂岡、英國、曼島、巴西或紐西蘭的個人客戶。此文件並不旨在對該類個人客戶構成任何買賣產品及/或服務的建議、銷售或招攬。
12. 花旗銀行保留修改所有有關條款及細則之權利而毋須另行通知。
13. 如有爭議，一切以花旗銀行之決定為最終裁決。
14. 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。

借定唔借？還得到先好借！

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimers



Copyright © 2023 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A.
Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.



Terms & Conditions of Citi Supplementary Credit Card Limited Time Offer for selected customers:

1. Unless otherwise specified, the promotion period is valid from November 22 to December 15, 2023, both dates inclusive (“Promotion Period”).
2. The Promotion is exclusive to selected customers who had received the Push Notification/SMS invitation and have a principal card of Citi Prestige Card or Citi PremierMiles Card. Customers (“Eligible Applicants”) must submit the application through Citi Mobile App® during the Promotion Period and successfully apply for a supplementary card of Citi Prestige Card, Citi PremierMiles Card, Citi Cash Back Card, Citi Rewards Mastercard, Citi The Club Credit Card or Citi Octopus Platinum Card except Citi HKTVmall Card, Citi Rewards UnionPay Card, Citi Cash Back Student Card, Citi Rewards Student Card and Citi Octopus Platinum Student Card (“Eligible Card”) issued by Citibank (Hong Kong) Limited (“Citibank”) and have the supplementary card of Eligible Card successfully approved by December 31, 2023. If Eligible Applicants do not apply supplementary card of Eligible Card through Citi Mobile App®, Eligible Applicants are not entitled to receive any offer for this promotion.
3. Each Eligible Cardholder is entitled to one Offer (“Offer”) only.
4. Eligible Applicants are entitled to the following offer upon fulfilling the below relevant reward conditions:

Card Type Applied	Offer	Reward Condition
Citi Prestige Card, Citi PremierMiles Card, Citi Cash Back Card, Citi Rewards Mastercard, Citi The Club Credit Card or Citi Octopus Platinum Card	HK\$300 Cash rebate	Supplementary card of Eligible Card successfully approved by December 31, 2023.

5. Citibank may require Eligible Applicants to submit additional documents in order to complete the supplementary card application in special conditions.
6. Fulfillment of Offer
 - HK\$300 Cash Rebate: limited to the first 1,000 Eligible Applicants who fulfilled the reward condition successfully and is available on a first-come-first-served basis. Cash Rebate will be credited to the Eligible Applicant’s principal card account within 2 months upon the month of meeting the reward condition in clause 4.
7. Eligible Applicants’ principal card and supplementary card of Eligible Card accounts must be valid and in good standing during the entire Promotion Period and fulfillment period in order to enjoy the offers.
8. In case of any fraud/abuse/reversal or cancellation of transactions included in the calculation of the spending conditions, Citibank reserves the right to debit from the Eligible Applicants’ banking accounts the equivalent amount of the Offer awarded under this promotion without prior notice.
9. Employees of Citibank or Citibank N.A or its subsidiaries are not eligible for any Promotion offers.
10. All offers are not applicable to U.S. persons.
11. The offer mentioned in this document are not offered to individuals resident in the European Union, European Economic Area (EEA), Switzerland, Guernsey, Jersey, Monaco, San Marino, Vatican, United Kingdom, The Isle of Man, Brazil and New Zealand. This document is not, and should not be construed as, an offer, invitation, or solicitation to buy or sell any of the products and services mentioned herein to such individuals.
12. Citibank reserves the right to amend these and other relevant terms and conditions at any time without prior notice.
13. All matters and disputes will be subjected to the final decision of Citibank.
14. In the case of discrepancy between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

**To borrow or not to borrow?
Borrow only if you can repay!**

Citi Privacy Policy: citibank.hk/privacy
Terms & Conditions: citibank.hk/disclaimers



Copyright © 2023 Citigroup Inc. All rights reserved.
Citi, Citibank, Citi and Arc Design used herein are service marks of Citigroup Inc., Citibank (Hong Kong) Limited, Citibank, N.A.
Organized under the laws of U.S.A. with limited liability.